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Uprzejmie informuję, że na XXXVII sesji Rady Miejskiej w dniu 24 września 2020 r. 
w punkcie „Zapytania, wolne wnioski i oświadczenia radnych” radny Marek Ciesielczyk 
złożył następujące wnioski: 

1) Poinformował, że mieszkańcy budynku przy ulicy Pszennej 5 skarżą się na bardzo 
wysokie zużycie wody. Poprosił o interwencję i sprawdzenie czy nie doszło do usterki 
technicznej. 

2) Zwracałem się już wielokrotnie o to, aby prawnicy miejscy obsługiwali radnych 
w sprawach miejskich. Otrzymałem taką odpowiedź, że jak to? Przecież można tak 
zrobić, bo zgłasza się np. jakiś problem, to przechodzi przez Przewodniczącego 
do Prezydenta itd. Otóż nie jest tak, proszę Państwa, bo Przewodniczący Kwaśny mi 
odpowiedział kiedy skierowałem do niego projekt uchwały w sprawie referendum, 
że mam mieć podpisy i wtedy dopiero prawnik to sprawdzi. Jaki to ma sens jeżeli 
są wady i zbiera się podpisy i uchwała jest błędnie napisana? W każdym mieście 
prawnicy pomagają radnym, taki mają obowiązek. Tarnów jest wyjątkiem – niestety 
niechlubnym, dlatego uważam, że radni… Jeżeli to nie będzie przeprowadzone 
bez zmian statutowych to ja zaproponuję takie zmiany, aby radni mogli korzystać 
z porad prawnika w sprawach oczywiście miejskich. 


